
Fællesbestyrelsesmøde onsdag den 22. juni  2022 kl. 17.00-19.30 i skolens aula

Mødeleder: Lise
Fraværende:  Heidi,
Referent: Jeanette

Referat:
1. Godkendelse af referat og dagsorden

2. Nyt Elevråd:
- Maj Marked indsamling
- Elevrådet har besluttet at overskud fra maj marked

skal gå til en rutchebane.
- elevrådet har til opgave at undersøge forskellige

muligheder for indkøb af rutchebane.
- Der blev i alt indsamlet 7.500 kr.
- Evaluering af maj-marked for eleverne.

- det var en god og sjov dag
- dog lange vagter, men også lidt korte

vagter
- ugen op til markedet har de fleste haft en

god uge.

Formanden:

Formand har kommunikeret med ejendomscenteret omkring
vores fugt/skimmelsvamp situation.
Formand afventer svar fra ejendomscentret.

MED-udvalg:
- Trivselsundersøgelse

- Process omkring inddragelse af personalet
for hvordan vi skal arbejde med
fokuspunkter

- Kendskab til TRIO gruppen
- mulighed for personalet at kontakte

andre end ledelsen ved
trivselsudfordringer.

Børnehuset:

● Vi har mange børn
● Reg. af børn der skal sove.
● Der er ansat en ny pædagog - Kasperr.
● Vuggestuen kører overbelægning med op til 20

børn resten af året - der opnormeres med en ekstra
personale - Janni er ansat som pædagogisk
assistent.

● Aflysning af drikkedunke i vuggestuen grundet
hygiejne.



SFO:
● Ramt af skimmelsvamp, SFO har været flyttet ud,

men er nu tilbage i deres lokale.
● Middelalderdag den 1/6 - det var en god dag - ros

fra nærområdet og forældre
● Ny pædagogstud. - Amalie frem til 1/12- 2022
● Fælles SFO dag - dato mangler - kommende

skoleår skal dagen afholdes i Gelsted.

Skole:
● Skimmelsvampen fylder for personalet

○ Personalet er optaget af hvad politikerne
kommer med af udmelding

○ Der ligger anbefalinger fra embedslægen
om at forældre skal tage kontakt til
skoleledelsen, hvis der er grund til at
antage at ens barn har symptomer omkring
ophold i rum med skimmelsvamp.

● Klasselokaler - udfordringer omkring kommende
skoleår pga. nedlukning af lokaler.

● Elevtallet er idag 106 efter sommerferien er der 111
elever.

● Kommende skoleår er færdigplanlagt.
● Nyt i skema

○ ikke længere morgenbånd, det er nu
integreret i første lektion, således at første
lektion er på en klokketime.

○ To-lærer ordning
■ konvertering af uuv til

to-lærerordning
■ to lektioner på mellemtrinnet.

○ Svømmeundervisning for både 4. og 5. kl. i
2. halvår af skoleåret.

3. Valg til fællesbestyrelsen
- Konstituering

Henrik er ordstyrer under dette punkt.

Kons. formand træder ud af bestyrelsen
Bestyrelsesmedlem, Marianne Søderholm træder ud af
bestyrelsen, men fortsætter som suppleant i skoledelen

To nye repræsentanter fra børnehuset og en fra skoledelen:

Louise Arling Nielsen
Rebecca Lyngholm Kunz (suppleant)

Johanna Josefsdottir Jeppesen

Der skal være 4 rep. fra skoledelen og 3 rep. fra børnehuset
samt  en suppleant fra hvert sted.

Der har været fredsvalg.

Formanden skal være en rep. fra skoledelen
Næstformand skal være en rep. fra børnehuset.

Konstitueringen udsættes til kommende møde i nyt skoleår,
grundet for lidt fremmøde.

Næste møde - slut august.

Kursus for nye bestyrelsesmedlemmer - information sendes



ud af Henrik.

4. Maj-Marked
- Evaluering

Fællesbestyrelsens evaulering:
● Afspærring var for langt væk, evt. mulighed for at

afspærre tættere på skolen, med mulighed for at
biler til børnehuset kan komme igennem.

● Koordinering af kommunikation - hvem gør hvad, i
de forskellige foreninger.

● Positiv respons fra mange forskellige besøgende.
● Negativ - lang kø ved mad, mange ventede.
● Gerne mulighed for at man kan købe forskelligt

mad.
● Samling af aktiviteterne omkring skolen.
● Udmelding af dato hurtigst muligt, for bedre

planlægning.

● Personalet savnede ligeledes markedsstemningen -
personalet følte sig afkoblet fra resten af marked.

○ der var ikke mange mennesker ved
elevernes boder.

● Drøftelser omkring kommercielle interesser.
○ mulighed for at kommercielle virksomheder

kunne donere en del af overskuddet til
skolen.

● Manglende ros til eleverne, de følte at deres indsats
var sekundær.

● Stor ros til Christine Beelaerts
● Fokus på rollefordelingen omkring planlægningen af

maj-marked - skole, kommercielle, efterskolen mv.
● Mulighed for mere blikfang - flere skilte til

aktiviteterne, evt. oversigt over alle aktiviteterne.
● God ide at skolen er vært for en byfest og samle

alle aktiviteter på skolen.
● Sluttidspunktet var for sent, mulighed for at

indskolingen slutter tidligere. Tidligere lukkede
skolen boderne før spisetid, med mulighed for at de
yngste børn kan komme hjem rettidigt.

● Mulighed for at lægge musikarrangementet sidst på
aftenen.

5. Trivselsundersøgelse for personalet i
Børneuniverset - orientering.

Orientering og gennemgang af undersøgelsen af skoleleder

Målingen er opdelt i tre enheder: skolen, sfo og børnehuset.

Fokus på at tage udgangspunkt i noget af det, der fungerer
godt, for at arbejde med emner/fokuspunkter, hvor der skal
ske forandring.

Personalet er med til at udvælge fokusområder, der skal
arbejdes med.

Fokusområder - skole:
- samarbejde med eksterne interessenter
- Læring og udvikling:

- Forventninger til opgaveløsningen,
forbedring af opgaveløsningen.

- Psykologisk tryghed
- Jobtilfredshed og stolthed
- Forvalt. spec:

- God feedback, kendskab til TRIO gruppen
- Krænkende adfærd.



Børnehus:
- jobtilfredshed
- Opgaveløsning

- balance mellem arbejdsmængde og
arbejdstid

- Psykologisk tryghed
- Krænkende adfærd
- God feedback, kendskab til TRIO gruppen

SFO:
- Opgaveløsning
- Samarbejde

- mellem kolleger
- Læring og udvikling
- God feedback, kendskab til TRIO gruppen

Handleplan udarbejdes af MED, den skal være en del af
børneuniverset APV

6. Direktionens Budgetforslag 2023
Byrådssalen den 24. august kl. 18-19
Formand og næstformand - orientering

Ved skoleårets start - ønske om en rep. fra skole og
børnehus til deltagelse.
Skoleleder sender invitation ud.

7. Læringsfortælling fra Børnehuset
- Oplæg om naturgrupper

Naturgruppen:

Oplæg om pædagogfagligt indhold.

Brug af Båring Vig til udegrupper

● En gruppe på 12 børn og 2 voksne
● En gang ugentligt, efter fast skema.
● Afgang kl 9.
● Spise frokost og eftermiddagsmad
● Perioden er 1. september 2022 til 1. marts 2023
● Forældre har mulighed for at hente ved natur

vognen.
● Mulighed for at benytte bus fra Båring Vig.
● Fokus på 2,5 km. gang kan være en udfordring for

enkelte børn
● 4 børn fra vuggestue kan deltage.
● Yngste børn i samarbejde med forældre
● Forslag Mulighed for motoriserede vogne
● Mulighed for at optimere natur vognen med strøm

mv.
● Ønske om hytter omkring børnehuset.
● Fælles projekt, hvor alle medarbejdere deltager i

projektet.

Dagtilbudsleder uddeler orientering om udegruppen til
fællesbestyrelsen.
Børnehuset ønsker feedback på muligheder ind i projektet.

Ønske om at bilag sendes ud til gennemlæsning inden
fælles bestyrelsesmøde.

8. Nyt evaluerings- og bedømmelsessystem
fra Undervisningsministeriet - orientering

Udsættes til kommende møde i august

9. Kostpolitik - status Udsættes til kommende møde i august

10. Eventuelt Bestyrelsesmedlem uddeler artikel omkring inklusion i
folkeskolen.



11. Punkter til næste møde Kostpolitik - status

Nyt evaluerings- og bedømmelsessystem fra
Undervisningsministeriet - orientering

Skolepatrulje - forældredrevet.


